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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.05.13දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.05.13 වන දින පෙ.ව. 09.30ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීමට ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගනිමින් ආගම 

සිහි  කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කරන අතර ෙසු ෙසුගිය සභාපේ වාර්තාව 

සභා අනුමැතිය සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

රටතුල ෙැවති අසාමානය තත්වය අවසන් ීමත් සමඟ දැනට රපේ වගකීම භාරපගන සිටින ගරු 

අගමැති රනිල්ල වික්රමසිිංහ මැතිතුමාට මුින්ම සුභ ෙතමි. රටතුල ෙැවති අසාමානය තත්වය 

සැලකිල්ලලට ගනිමින් ෙසුගිය සභා වාරපේදී සැණපකළි පනාෙැවැත්විය යුතු යැයි තීරණයක් ලබා 

ගන්නා ලදී. එම තීරණය පනාතකා සැණපකළිය ෙැවැත්ීම සඳහා අනුමැතිය ලබාදීම පිළිගත 

පනාහැකියි. සභාව විසින් ලබාගන්නා ලද තීරණය පනාතකා සැණපකළිය සඳහා අනුමැතිය 

ලබාදීම පමම සභාව අෙහාසයට ෙත්කිරීමක් බව සැලකිය යුතුයි. සභාව විසින් ලබාගන්නා ලද 

තීරණය ක්රියාත්මක පනාකිරීමට පේතු වූ කරුණු පමානවාදැයි ප්රකාශ කරන පලසට ගරු 

සභාෙතිතුමියපගන් ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අපි සැණපකළි සදහා අනුමැතිය ලබාපනාදිය යුතු යැයි එදින තීරණයක් ලබාපගන  තිබුණා. නමුත් 

සැණපකළිය සඳහා අවශය සියලුම උෙකරණ ඔවුන් පගනවිත් තිබුණා. පමම උෙකරණ පගන ඒම 

සඳහා විශාල මුදලක් වැයකළ බව ෙැවසුවා. ෙසුව මම අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් සමඟ 

දුරකථනපයන්  සම්බන්ධ පවමින් පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කළා. ගරු මන්ීවරුන් සමඟ සිදුකරන 

ලද සාකච්ඡාව අනුව ගරු මන්ීවරුන්පගන් අත්සන් ලබාපගන තමයි පම් සඳහා වූ අනුමැතිය 

ලබා දුන්පන්. ඔවුන් රැපගනවිත් තිබුණු උෙකරණ නැවත රැපගන යාමට පනාහැකි නිසා අපි 

අනුමැතිය ලබා දුන්නා.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මීට පෙර පම් පිිිළිබඳව සාකච්ඡා කරන අවස්වථාපේදී, පමවැනි හදිසි කටයුත්තකදී විපේෂ සභාවක් 

කැඳවමින් එම සභාව මඟින් තීරණයක් ලබාගන්නා පලසට මම ෙැවසුවා. ඔවුන්පේ ෙහසුව තකා 

එම අනුමැතිය ලබාදී තිබුණත් ගරු මන්ීවරුන් කිහිෙ පදපනකු පිළිබඳව උනන්දුව දක්වා  

අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් සිටින බව සැලකිල්ලලට පනාගැනීම පිළිබඳව මා කණගාටුව ප්රකාශ කර 

සිටිමි. මා සමඟ දුරකථනපයන් කතා කරන අවස්වථාපේදී වුවද සභාපේ තීරණය අනුව කටයුතු 

කරන පලසටයි මම ඉල්ලලා සිටිපේ. සභාව කියන්පන් ගරු මන්ීවරුන් හතර ෙස්ව පදපනකු 

සම්බන්ධ කරගනිමින් කටයුතු කරන සභාවක් පනපවයි. ගරු මන්ීවරුන් 16 පදපනක් සිටිනවා. 

එක් දිනයක අවකාශයක් ලබාපදමින් ෙසු දින විපේෂ සභාව රැස්වකර තීරණයක් ලබා ගන්න 

තිබුණා. පමම කටයුත්ත පිළිබඳව ප ෝදනා පගාඩක් ආවා. එම සැණපකළිපේ අයිතිකරු වුවද 

අවසානපේදී අලාභයක් මත  තමයි ගිහින් තිපයන්පන්. කිහිෙපදපනකු තෘප්තතිමත් කිරීම සඳහා 

සිදුකරන කටයුතු නිසා මුළු සභාවම අෙහාසයට ලක්පවනවා. ෙසුගිය සභා වාරපේදී 75% ක් පමම 

කරුණු සම්බන්ධපයන් ෙමණයි කතා කපේ. සභාව අවසන් ී එළියට යන අවස්වථාපේ පමවැනි 

තත්වයක් ෙවතින බවට දුරකථන ඇමතුම් ෙැමිපණනවා. එම අවස්වථාපේ සමහර අයපේ මලු 

පුරවා ගැනීම සඳහාත්, සමහරුන් තෘප්තතිමත් කිරීම සඳහාත් පමම කාර්යය සිදුපවලා තිපබනවා. 

පකාෙමණ සාකච්ඡා කළත් සභාපවන් එළියට ගිය ෙසු පමම කරුණු ක්රියාත්මක පවන්පන් නැහැ. 

රපේ දැනට ෙවතින තත්වයත් පමවැනි පේවල්ල නිසා තමයි සිදුව ඇත්පත්. සභාවට විරුේධව 
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මහජනතාව එන්පන් නැහැ කියලා පකාපහාමද විේවාස කරන්පන්. එවැනි පේවල්ල සිදු පනාවිය යුතු 

නිසා තමයි මම කියන්පන් මින් ඉදිරියට සභාපවන් ගන්නා ලද තීරණ කිසිම පේතුවක් මත පවනස්ව 

කර කටයුතු කරන්න එො. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය මාසපේ සභා වාර්තාපේ තීරණ අිංක 05 අනුව සැණපකළි උත්සව සිදුකිරීමට අනුමැතිය 

ලබාපනාදී සිටිය යුතු බවට තීරණය කර තිපබනවා. සභාව තුල එවැනි තීරණයක් ලබාපගන ඉන් 

ෙසුව ඒ අය උෙකරණ සියල්ලල පගනවිත් කියන පේතුව මත පහෝ කදුළු සැලුවායි කියන පේතුව 

මත පහෝ කුමන ෙදනමක් මතද පමම සැණපකළිය ෙැවැත්ීමට අනුමැතිය ලබා දුන්පන්? යන 

ප්රේනයට ඉතා ෙැහැදිි පිළිතුරක් ලබාදිය යුතුයි. පමම සභා වාර්තාව මගින් ෙළාත් ොලන 

ආයතනය කුමන ස්වථානපේ කුමන ස්වථාවරයක සිටින්පන්ද යන්න අදහස්ව දැක්ීම පිළිබඳව 

පල්ලකම්තුමා පිළිතුරු ලබාදිය යුතුයි. මටත් ගරු මන්ීවරපයකු මගින් දුරකථන ඇමතුමක් 

ලැබුණා. අදහස්ව කිහිෙයකුත් හුවමාරු කළා. සැණපකළි උත්සවය සිදුකරනවා නම් ගරු 

මන්ීවරුන්පේ තත්වයට කුමක්ද සිදු පවන්පන්? කියා මම ඇසුවා. කුමක් පහෝ කරමු කියා කීවා. 

එහි ගැටළුවක් නැහැ. සභාවට කියා නීති රීති, සාරධර්ම තිපබනවා. අත්සන් කළා කියන ෙමණින් 

සභාපේ තීරණය ෙපසකළා කටයුතු කිරීම, ෙළාත් ොලන නීති රීති උල්ලලිංඝනය කිරීමක් බවටයි 

මම දකින්පන්. එදින අත්සන් කළ ගරු මන්ීවරුන්පේ නාම පල්ලඛනය ගරු සභාවට ඉදිරිෙත් 

කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. පම් සියල්ලලටම ගරු සභාෙතිතුමිය පිළිතුරු ලබාදිය යුතුයි. ගරු මන්ී 

ආනන්දන් මැතිතුමා ෙවසන ෙරිදි සභාපේ සාකච්ඡා කරන කරුණු ෙපසකලා කටයුතු සිදුපවනවා. 

එනිසා අෙ සභාපේ ෙරිොලන කටයුතු භාරව සිටින පල්ලකම්තුමාද පමයට පිළිතුරු ලබාදිය යුතුයි. 

සභාපේදී ලබාගන්නා තීරණ ෙමණයි මා ක්රියාත්මක කරන්පන් කියා, පබාපහෝ අවස්වථාවලදී 

පල්ලකම්තුමා ෙවසා තිපබනවා. ඉතා සුළු කාරණා වලදී වුවත් සභාපේ අනුමැතිය ලබා දුන්පනාත් 

ෙමණයි ක්රියාත්මක කරන්න පුළුවන් කියා පල්ලකම්තුමා තදින්ම ෙවසා තිපබනවා.  

 

පමම කාරණාව ක්රියාත්මක කිරීපම්දී යම් කිසි ගැටළුවක් මතුී තිබුපණාත් එම අවස්වථාපේදී 

කුමක්ද  කරන්පන්? පමම කාරණාව පිළිබඳව ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය වැඩි 

අවධානයක් පයාමුකළ යුතුයි. අත්සන් කළ අයපේ නාම පල්ලඛනය, පිළිබඳව ෙළාත් ොලන 

පකාමසාරිස්ව සහ සහකාර ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්වවරුන්පේ ස්වථාවරය කුමක්ද?, පමවැනි 

පේවල්ල ඉටු කිරීමට නීතිමය ප්රතිොදන තිපබනවාද?, යන්න ෙැහැදිි කළ යුතුයි. ෙසුගිය සභාපේදී 

භාෂා ගැටළුව පිළිබඳව අපි කතා කළා. ඒ අනුව තීරණයක් ද ලබාපගන තිබුණා. නමුත් පමවර 

සභා වාර්ථාව ලබාදුන් ියුම් කවරය මුළුමනින්ම සඳහන් කර තිබුපේ සපහෝදර භාෂාපවන්. එය 

දුටුවිට මපගන් සහ ගරු මන්ීතුමාපගන් ඔබතුමන්ලාපේ සභාපේ සභාෙති සිිංහලද, පල්ලකම් 

සපහෝදර භාෂාපේද කියා ප්රේන කළා. පම් පිළිබඳව ෙසුගිය සභා රැස්වීපම්දී සාකච්ඡා කළ බවට 

ප්රකාශ කරමින් අපි සභා වාර්තාව පෙන්වා සිටියා. එයට පමපලස පිළිතුරු ලබාදී තිපබනවා. නමුත් 

මින් ෙසුව භාෂා පදපකන්ම ලබාපදනවා කියා ෙවසමින් පමපලස සිදුකර ඇති බව මා ෙැවසුවා. 

2022.04.11 දිනැති සභා වාර්තාව අනුමත කළ යුතු නම් ෙළාත් ොලන සහකාර 

පකාමසාරිස්වතුමාපේ ස්වථාවරය ෙැහැදිි කළ යුතුයි. දුරකථනපයන් පහෝ සම්බන්ධ කරගන්න. 

ෙසුගිය කාලපේ සභාව විසින් ලබා ගන්නා තීරණ ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විසින් ප්රතික්පේෙ කර තිපබනවා. ඒවා නිතයානුකූල පනාවන බවත් ෙවසා තිපබනවා. නමුත් පමම 

කාරණාව පිළිබඳව කුමන ස්වථාවරයක සිටිනවාද කියන එක දැනගත යුතුයි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙරීක්ෂණ නිලධාරී මහතාට පමම කාරණාව පිළිබඳව දැනුම් දී තිපබනවා. ඔහු ඒ පිළිබඳව ිඛිත 

පිළිතුරක් ලබාපදයි. 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපිට පම් පිළිබඳව එකක් ිඛිතව පෙන්වන්න ඕනෑ. නැතිනම් සියළුම කරුණු විස්වතරාත්මකව  

ඇතුලත් කර ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය පවත පයාමුකල ිපිය පහෝ අවශයයි. 

එපස්ව පනාමැතිව ලබාගත් තීරණය සැහැල්ලලුවට ලක්කර කටයුතු කිරීම පිළිගන්න බැහැ. පම් 

සඳහා නිසි පිළිතුරක් අවශයයි. එපස්ව පනාමැතිව පමම වාර්තාව පයෝජනා ස්වීර කිරීපමන් කිසි 

පත්රුමක් නැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සැණපකළිය සඳහා අනුමැතිය ලබාදීම සම්බන්ධව ෙසුගිය සභා රැස්වීපම්දී සාකච්ඡාවට 

ලක්වුණා. සභා වාරය අවසන් වු පේලාපේ සැණපකළියට සම්බන්ධ සියළුපදනා පොිස්ව ස්වථානය 

ඉදිරිපිට සිටියා. මම සහ ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමාත් එතැන සිටියා. මම බැහැම කියා කීවා. 

එහි සිටි පුේගලපයකු ‘’මට රුපියල්ල ලක්ෂ 07 ක අලාභයක් සිදු පවනවා, මම වහ පබාන්නයි 

යන්පන්’’ කියලා ෙැවසුවා. ‘’රත්තරන් භාේඩ ටික උකස්ව කරලයි වියදම් ටික බලාගත්පත්’’ කියා 

ෙැසුවා. මමත් ටික පවලාවක් තර්ක කිරීපමන් අනතුරුව යන්න ගියා. නමුත් එදින සවස පම් 

පිළිබඳව සාකච්ඡා කර අනුමැතිය ලබාදීමට තීරණය කර තිබුණා. මා සමඟ දුරකථනපයන් 

සම්බන්ධ ී විමසා සිටියා. මම බැහැ කීවා. සියළු පේවල්ල පමපහමයි සිදුවූපේ. කුකුල්ල මස්ව කඩ, මස්ව 

කඩ පටන්ඩර් වලටත් පමවැනි පේවල්ල තමයි සිදුවූපේ. පම්ක විගඩම් සභාවක් පලසටයි 

ෙවත්වාපගන යන්පන්. පගාඩනැගිි ඉදිකිරීම සඳහා අපි නීති රීති ෙනවනවා. සමහරු එහි පගාස්ව 

යමක් ලබාපගන, පම්වා කතාකර කාලය නාස්වති කරන එක නවත්වා පමම කාරණාවට අවසන් 

තීරණය ලබා ගන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීවරුන් වන අෙ මහජනතාවට ඇති ප්රේන ඉදිරිෙත් කරමින් තම තමාපේ අදහස්ව ද 

එකතු කරමින් සැණපකළිය නැවැත්ීම සඳහා සභාව මඟින් තීරණයක් ලබාපගන තිබුණා. මම 

ගරු සභාෙතිතුමිය ලබාදුන් පිළිතුපරන් ෙටන් ගන්නම්. ‘’සැණපකළිකරුවන් උෙකරණ සියල්ලල 

පගනත්, දැන් කරන්න පදයක් නැහැ, අපි සභා රැස්වීම අවසන් කරලා පම් ොරදිපේ ඇවිදපගන යන 

පවලාපවම නැවැත්තුවාලු’’ කියා දුරකථන ඇමතුමක් ෙැමිපණනවා. පම් සම්බන්ධව කතාකළ ගරු 

මන්ීන්ටම අදාල අය දුරකථන මගින් කතා කරනවා නම්, පමහි සිට අදාල පුේගලයින්ට දුරකථන 

මගින් පතාරතුරු ලබාපදන්පන් කවුද? සභා කටයුතු පිළිබඳව ඔත්තු බලන්පන් කවුද කියන එක 

ප්රේනයක්. ෙළමුව පම් පිළිබඳව පසායා බැිය යුතුයි. පේතුව පමවැනි පේවල්ල නිසා සභාපේ ගරු 

මන්ීවරුන්ට තර්ජනයක් පවනවා. ‘’මට ලක්ෂ හතක් ොඩු වුණා, ඒ නිසා මම වහ පබාන්න 

යනවා’’ කියන අය මිණිමරන්පන් නැහැ කියලා පකාපහාමද විේවාශ කරන්පන්? සූම් තාක්ෂණය 

ඔස්වපස්ව තීරණ ලබාගැනීපම් තත්වයක් දැනට රපේ ෙවතිනවා. දුරකථන මගින් සාකච්ඡා කළ යුතු 

සභා කටයුතු ෙවත්වාපගන යන්පන් පකාපහාමද? නීති රීති ෙේධතියක් තිපබනවා. ඊට 

ෙරිබාහිරව කටයුතු කිරීම පිළිබඳ කුමන පියවරක් ගන්නවාද කියා ගරු සභාෙතිතුමිය පගන් 

අහන්න බැහැ. පම් සඳහා නායකත්වය දුන්පන් ගරු සභාෙතිතුමියමයි. ඒ නිසා නිරීක්ෂණ කටයුතු 

සිදුකරන නිලධාරීන් පම් සඳහා විධිමත් ෙරීක්ෂණයක් සිදුකළ යුතුයි. මූදල්ල කමිටුව විසින් ගන්නා 

ලද තීරණ පමහි සිටින අපනක් මන්ීවරුන්ට වැරදි කරුණක් වශපයන් පහෝ එය ක්රියාත්මක 

කිරීපම්දි ඇතිවන ප්රතිලාභ පිළිබඳව පහෝ අපනකුත් මන්ීවරුන්ට ප්රේන කරන්න සිදු පවනවා. 

රපේ දැනට ෙවතින තත්වය සහ ජනතාව මුහුණපදන ගැටළු පිළිබඳව කල්ලෙනා කරලයි පමය 

අත්හිටුවන්න තීරණය කපේ. එපස්ව තිබියදී ගරු සභාෙතිතුමියට හිතවත් අය පවන්න පුළුවන්. 

ගරු මන්ීවරුන් පම් සඳහා පකාටස්ව කරුවන් පවලා සිටියාද කියන එක මම දන්පන් නැහැ. මටත් 

දුරකථන ඇමතුමක් ආවා. ජනතාවට ොක්ික වූ පිළිතුර මා සභාවට ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. ඉන් 

මා කවදත් ෙසුබට වන්පන් නැහැ. ඔබපේ පිළිතුරත් එවැනි එකක් බවට මා සමග කතාකළ ගරු 

මන්ීතුමාට මම ෙැවසුවා. ඊටත් එහා පගාස්ව කටයුතු කරනවානම් එ ්සඳහා වූ පිළිතුර ලබාපදයි 
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කියලත් මා කියා සිටියා. අෙපේ සභාපේ සභා කටයුතු පවනත් අතකට යන බව මා ෙසුගිය 

වසරවල දී නිරීක්ෂණය කර තිබුණා. පමම අවුරුේද තුල එය වැඩි ී තිපබනවා. තවමත් විධිමත් 

සභා කටයුතු වලට අපි ප්රපේශ පවලා නැහැ. ඒ නිසා කුමන කටයුත්තක් වුවද ගරු සභාෙතිතුමිය 

තමාට ෙැවරී ඇති බලතල නිසි ෙරිදි භාවිතා කළ යුතුයි. අපනකුත් ොර්ශවයන් සඳහා 

ඔබතුමියපේ තනතුරට අයත් බලතල වින් ෙහත් තත්වයට වැපටන්න එො. සභා කටයුතු 

විධිමත්ව ක්රියාත්මක වියයුතු නම් සභාෙති විධිමත් ෙරිදි කටයුතු කළ යුතුයි. එපස්ව පනාමැතිව 

පවනත් අය සඳහා නමයශීලී පවනවා නම් සභාව හරියට ෙවත්වාපගන යන්න බැහැ. සභා කටයුතු 

නිරීක්ෂණය කරන නිලධාරීන්පේ ිපිය අෙට බලන්න අවශයයි. තීරණයට ෙරිබාහිරව කටයුතු 

කිරීම පිළිබඳව වූ කාරණාව පසායා බලා ෙැහැදිි කළ යුතුයි. අපි ෙරීක්ෂණ කමිටුවක් ෙත්කරන 

පලසට ඉල්ලලා සිටිනවා. කුමන කමිටුවක් ෙත්කළාද? විමර්ශනය කපේ කුමක්ද කියා අපි දන්පන් 

නැහැ. සභා වාර්තාව සිංපශෝධන සමඟ අනුමත කරනවා. නමුත් සිංපශෝධන සහිත සභා වාර්තාව 

පකදිනකවත් ඉදිරිෙත් කර නැහැ. පමහි කතා කරනවත් සමඟ අවසන් පවනවා. ිපි කවරපේ 

සදහන් භාෂා ගැටළුව පිළිබඳව ගරු මන්ීවරුන් අදහස්ව ඉදිරිෙත් කළා. සභාතිතුමිය විධිමත් ෙරිදි 

තමන්පේ බලතල භාවිතා පනාකර තමන්පේ ධුර කාලය අවනස්ව කිරීමටයි යන්පන්. පම්ක තමයි 

ඇත්ත. අෙට භාෂා අයිතිය ලබාදී තිපබනවා. පදවන භාෂාව රාජය භාෂාව පලස තිපබනවා. පමම 

සභාපේ ද්රවිඩ මන්ීවරුපේ වැඩි නිපයෝජනයක් තිපබනවා. පල්ලකම්, සභාෙති වැනි අයත් ඉන්නවා. 

අපප්ත අයිතිවාසිකම් අපි තහවුරු කරගන්පන් කවදාද? සභාෙතිතුමිය තමාපේ රාජකාරිය සහ 

වගකීම පත්රුම් අරපගන ක්රියාකළ යුතු බවට මම ඉතාමත් කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මම කාටවත් නමයශීි වන පකපනක් පනපවයි. සමහර අවස්වථා වලදී කවුරුන් පහෝ පකපනක් 

අෙහසුතාවයට ෙත්පවනවා නම් එම අෙහසුතාවයට අපි පේතු කාරණා පවන්න බැහැ. එනිසා 

තමයි කවුරු පහෝ ෙැමිණ  කතා කරන පවලාපේ හරි කියලා කියා සිටින්පන්. කවුරු පහෝ පකපනක් 

පමපේ ෙැමිණ අෙහසුතාවයට ෙත් පවනවා නම් එයට සම්ූර්ණපයන් වගකිව යුත්පත් මම තමයි. 

එවැනි අවස්වථා වලදී සමහර කරුණු කාරණා පිළිබඳව මම වගකීම භාර ගන්නවා. ඒ ඒ 

මන්ීවරුන් සඳහා අදාල භාෂාපවන් ිපි ලැබී ඇති. නමුත් තැෙැල්ල කටයුතු භාරව කටයුතු කරන 

නිලධාරීන් සපහෝදර භාෂාපේ පකපනක් නම් එම නිලධාරීන් සපහෝදර භාෂාපවන් ිපි කවර 

ියන්න ඇති. ිපිය පදමළ භාෂාපවන් ආපේ නැත්නම් එයට මම වග කියනවා. ඉදිරිපේදී ිපි 

කවරත් අදාල භාෂාපවන් පයාමු කරනවා. ගරු මන්ීවරුන් අත්සන් කළ ිපිපේ පිටෙතක් ලබා 

පදනවා. අත්සන් පනාකළ මන්ීවරුන්පේ අත්සන් ලබාපගන පිටෙත ලබා පදන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමපතක් හතර පදපනක් ෙමණයි අත්සන් කර තිපබන්පන්. එපහම නම් එහි පිටෙතක් 

ලබාපදන්න. දැන් අත්සන් කරන්න බැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ, එදා දුරකථනය මගින් කතා කළ ගරු මන්ීවරුන් කිහිෙ පදපනක් ෙසුව අත්සන් කර පදන 

බවට ෙවසා තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නැහැ, පමය විශාල ගැටළුකාරී තත්වයක ආරම්භයක් පේවි. හතර පදපනක් ෙමණයි අත්සන් කර 

තිපබන්පන්. ගරු මන්ීතුමා ෙැවසූ අදහසට අමතරව මා කාරණාවක් ෙැවසිය යුතුයි. අදාළ අය 

උෙකරණ ටික පගන ආ එක පිළිබඳව අපි කල්ලෙනා කළා. නමුත් ගරු සභාපේ ලබාගත් තීරණයක් 

පිළිබඳව අපි කල්ලෙනා කපේ නැහැ. අද පමම ිපියට අත්සන් කරනවානම් එය ගැටළුවක් මතු 

කරාවි.  
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

තම තමන්පේ කැමැත්ත අනුව අත්සන් කරන්න පුළුවන් පන්ද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අද අත්සන් කරන්න බැහැපන්. තීරණය ලබාගත් දිනපේදීම අත්සන් කර තිබුණානම් එය 

පිළිගන්න පුළුවන්. තවද භාෂාව පිළිබඳ ගැටළුවට ගරු සභාෙතිතුමිය වැරැදි අදහසක් පිළිතුරක් 

වශපයන් ලබා දුන්නා. පමම කාරණාව ඔබතුමියට ගැටළුවක් පවන්පන් නැහැ. ඔබතුමියට 

සම්බන්ීකාරක වරපයක් සිටිනවා. පල්ලකම්වරපයක් සිටිනවා. ඒ අය ිපි ෙරිවර්තනය කර පදයි. 

නමුත් අෙට පමය ගැටළුවක්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ිපිය පදමළ භාෂාපවන් පන්ද තිපබන්පන්? කාර්යාලපේ තැෙැල්ල කටයුතු සිදුකරන නිලධාරීන් 

සපහෝදර භාෂාවට අයත් නම් ිපි කවරය සපහෝදර භාෂාපවන් තිපයන්න ඇති. හැමපේම 

ගැටළුකාරි ආකාරයට බලන්න එො. සිිංහල භාෂාපවන් පයාමුකරන ිපිවල පිටෙත් ගරු 

මන්ීවරුන් පවත ලබාදීපම්දී භාෂා ෙරිවර්තනය කර ලබාපදන පලසට ෙසුගිය සභාපේදී අපි 

ෙවසා තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පමම කාරණාව ඔබතුමිය වැරැදි ආකාරයට පත්රුම්පගන තිපබනවා. අෙට 

ිපිවල පිටෙත් ලබාදීපම්දී එය භාෂා ෙරිවර්තනය කර ලබාපදන පලසට අපි ෙැවසුපේ නැහැ. 

ිපියක් පයාමුකරන අවස්වථාවකදී පදමළ භාෂාපවනුත් එය පයාමු කරන පලසටයි එදින අපි 

ෙැවසූපේ. එපස්ව නැතිව සපහෝදර භාෂාපවන් ිපි පයමුකර, එය භාෂා ෙරිවර්තනය කර පදන්නම් 

කියන එපක් පත්රුමක් නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මම යවන ිපි මට කුමන භාෂාවකින් වුවත් යැවිය හැකියි පන්ද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාපවන් ලබා ගන්නා තීරණ වලට තමයි ිපි පයාමු කරන්පන්. පෙෞේගිකව පසන්බගවල්ලි 

මහත්මිය මගින් ිපි පයාමු කරන්පන් නැහැපන්? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබතුමාට ලැපබන ිපි පදමළ භාෂාපවන් ලැබුණහම හරි පන්ද? 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම සභාපේ නාටය රඟොන බවටයි මම අදහස්ව කරන්පන්. එදා පමම කාරණාව පයෝජනාවක් 

වශපයන් ඉදිරිෙත් කපේ ගරු මන්ී පක්.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා. පමම සැණපකළි උත්සවය 

කාපගන් අහලද පමපහට පගනාපේ? පම් සදහා අනුමැතිය ලබා දුන්පන් කවුද? සවස්ව වරුපේ පමය 

පවනස්ව කර තිපබනවා. පමම කාර්යය සභාපේ පවලාව නාස්වති කරන ක්රියාවක්. සභාව ආරම්භ 

කළ දා සිට පමපලසමයි සිදු වන්පන්. පම් සඳහා පමතුමාට ඇමතුමක් පගාස්ව තිපබනවා, අත්සන 

පයාදන්න පොඩි ගානක් පදන්නම් කියා. පමවැනි පිළිකුල්ල  සහගත වැඩ නැවැත්විය යුතුයි. පමය 

සභාපේ පිළිගන්න බැහැ. සැණපකළි උත්සවපේදී වැරැදි සිදු ී තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම මස්වපකළිය නගරය කිසිම ප්රේනයකින් පතාරව යුධ පිටියක් පනාපේවා කියා සියළු 

පදවියන්පගන් ප්රාර්ථනා කර සිටින අතර පමහිදී කරුණු පදකක් සාකච්ඡාවට ලක් වූවා. ඉන් එකක් 

අල්ලලස්ව පිළිබඳවයි. සභාපේදී මනුෂයත්වපේ නාමපයන් සමහර තීරණ ලබා දුන්නා. ගරු මන්ී 
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රාජ්කකුමාර් වශපයන් මම පම් දක්වා කිසිම අල්ලලසක් ලබාපගන නැහැ. එපස්ව මා අල්ලලස්ව ලබාගත් 

බවට ඔප්තපු කළපහාත් මම පම් මන්ී ධූරපයන් ඉල්ලලා අස්වපවනවා. එකී සැණපකළි උත්සවය 

භාරව කටයුතු කළ පුේගලයා මපේ පකාේඨාශපේ පකපනක්. එදින සභාපේදී මමත් පමම 

සැණපකළි උත්සවය එො කියලා තර්ක කළා. එදා මම කාරණා පදකක් ඉදිරිෙත් කළා. මූදල්ල 

කමිටුව එක්තරා තීරණයක් ලබාගන්නා අවස්වථාපේදීම එය ෙරිශීලනයට ලක් කරන්න තිබුණා. 

මූදල්ල කමිටුපවන් තීරණය කර එය සභාපේ තීරණයට පයාමුකර තිබුණා. සභාපේ තීරණයත් ලබා 

ගැනීමට පෙර ඒ අය ක්රීඩා පිටිය පවන්කර පගන අවශය උෙකරණ සියල්ලල පගනවිත් තිපබනවා. 

වැරැේද සිදුවූ ස්වථානය ෙවසනවානම්, ෙළමුව මූදල්ල කමිටුපේ. මූදල්ල කමිටුපේ අනුමැතිය ලබා පනාදී 

තිබුණානම් ඒ අය උෙකරණ රැපගන ඒන්පන් නැහැ. ප්රවාහන ගාස්වතුද සමඟ මට රුපියල්ල ලක්ෂ 

තුනක් ොඩු වූවා කියා එක් අපයක් අඬනවා. පකපනක් මානුිකව කාර්යයක් ඉල්ලලා සිටින විට සහ 

තමන් සියදිවි හානිකර ගන්නවා කියා ෙවසන අවස්වථාපේ ඔහු සියදිවි නසා ගැනීපමන් ෙසුව අපි 

පගාස්ව අවසන් පගෞරව දක්වන එපක් කිසි ප්රපයෝජනයක් නැහැ. කවුරුන් පහෝ අෙහසුතාවයට ෙත් 

පනාවිය යුතුයි කියා අපි කල්ලෙනා කළා. කවපරකුට පහෝ ොඩුවක් පනාවිය යුතුයි කියා කල්ලෙනා 

කළා. නමුත් ඒ අය දැන් ලක්ෂ හයක්  ොඩු වුවා කියා ෙවසනවා. අල්ලලස්ව ගැනීම පහෝ සාක්කු 

පිරීපම් වැඩ පමපහ නැහැ. මා සමග දුරකථනපයන් කතා කළ පකනාපේ දුරකථන ෙටිගත කිරීම 

මා ළඟ තිපබනවා. මා සමඟ කතා කළ පකනා මපේ ොක්ිකපයක් පනපවයි. මපේ 

විරුේධවාදිපයක්. නමුත් මානසිකව සලකා බලා තමයි අනුමැතිය ලබාපදන පලසට අපි ෙැවසුපේ. 

පවනත් කිසිදු අරමුණක් නැහැ. සභා කටයුතු වින් ඔබ්බට පගාස්ව සභාවට අෙහාස කළා පස්ව  

අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් අදහස්ව ෙළ කිරීම මම පිළිගන්නවා. ඒ පිළිබඳව මම තර්ක කරන්පන් 

නැහැ. එනිසා පම් කටයුත්ත සඳහා අනුමැතිය ලබාදුන් ගරු මන්ී වරුන්ට අෙහාස කරන්න එො. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

සැණපකළිය ෙැවැත්ීම සම්බන්ධව මම ෙසුගිය සභා වාරපේදීත් කතා කළා. සැණපකළිය 

ඉදිරිෙත් කළ පුේගලයින් මම අඳුරන පකපනක් පහෝ මපේ නෑදෑපයක් පහෝ හිතවපතක් පනාපවයි. 

නමුත් ඔවුන්ට සාධාරණයක් විය යුතුයි. මුදල්ල කමිටුපවන් අනුමැතිය ලබා දී, ප්රපේශෙත් මුද්රණය 

කර, ක්රීඩා පිටිය පවන්කරවා සියළු පේ අවසන් වූවායින් ෙසු සභාවට පයාමුකර තීන්දු තීරණ 

ලබාපගන, සභාෙතිතුමිය විසින් ෙසුව ෙැවසුවා එපහනම් පමය නවත්වන්න කියා. එපලස තීන්දු 

තීරණ ගන්න බැහැ. පදෙැත්තම බැිය යුතුයි. ඒ පුේගලයින්ට සාධාරණයක් පවනවාද? 

අසාධාරණයක් පවනවාද? කියා. එපස්ව පනාමැති නම් ලබාගත් මුදල්ල නැවත ලබාදිය යුතුයි. ඒ කිසි 

පදයක් පනාෙවසා නවත්වමු කීවා. නවතා දමා යනවා කියන එක, ඒ අය කැඳවා මන්ීවරු සමඟ 

සාකච්ඡාකර පමහි තත්වය වටහා දී සභාපේ අවසරයක් පනාමැති නිසා නැවැත්විය යුතුබව 

ෙැහැදිි කර දියයුතුයි. ඒ පුේගලයින් කාර්යාලයට ෙැමිණ හඩා වැලපී ෙවසා සිටියා ලක්ෂ 

ගණනක් වියදම් කර තිපබනවා. රටපුරා පෙෝස්වටර්, බැනර් ගසා ටිකේෙත් මුද්රණය කර තිපබනවා, 

අපි දැන් පමාකද කරන්පන් කියා. මනුෂයත්වපේ සත්කාරයක් වශපයන් අපි ගරු සභාෙතිතුමියට 

කතාකර ෙවසා සිටියා පම් අයට කුමක්ද කරන්පන් කියා. එවිට ඔබතුමිය ෙැවසුපේ 

මන්ීවරුන්පගන් සහපයෝගය ලබාපදනවා නම් මට එහි ගැටළුවක් නැහැ කියා. ඉන් ෙසුවයි 

මන්ීවරුන් සමඟ සාකච්ඡාකර එම පුේගලයින්ට සාධාරණයක් වියයුතු නිසා ඒ පදයට අපි කතා 

කපේ. අනික ඒ පුේගලයින් මුදල්ල දී තිපබනවා නම් එය ඔප්තපු කරන්න. අපි ඒවාට මුහුණ පදන්න 

කැමතියි. මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපවන් පමවැනි පදයක් සිදුකළා කියා පනාකියන්නයි අපි 

පමපහම පදයක් කපේ. සභාවට දවස්ව කිහිෙයක මුදල්ල පගවා තිපබනවා. සභාවට යම්කිසි ආදායම් 

මාර්ගයක් ලබා දී තිපබනවා. එහි ගැටළුවක් වන්පන් ඒ අයටයි. එනිසා එවැනි ප ෝදනාවක් 

තිපබනවානම් ඉදිරිෙත් කරන්න. ඒ අයපේ දුක හඳුනාපගනයි එම සිේධියට අපි කතා කපේ. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පම් තුළින් එක් කාරණාවක් ෙැහැදිි පවනවා. පමහිදී ඔබතුමිය සිදු කළ 

යුතු සියලු පේ සිදුකර අවසන්ව පබාරුවට තමයි පම් සභාවට ඉදිරිෙත් කරන්පන්. ගරු මන්ී 

තුමාපේ අදහස්ව ප්රකාශ කිරීපමන් ෙැහැදිි පවන්පන් සියලුම පේ සිදු කර අවසන් බවයි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරුමන්ීතුමනි, සභාවට ඉදිරිෙත් කළ  අවස්වථාපේදී සහ මූදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කළ අවස්වථාපේ 

ඒ අය ක්රීඩා පිටිය ෙමණයි පවන්කරපගන තිබුපේ. සභාව අවසන් වූවායින් ෙසුව තමයි අදාල 

ටිකේෙත් මුද්රණය කරපගන ආපේ. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාව රැස්වී අපි අනුමැතිය පදනවද නැේද කියන එකවත් පනාදැන ඒ අය පකාපහාමද ටිකේ 

මුද්රණය කරන්පන්? එපස්ව නැතිනම් ඒ අය උෙකරණ ටික පගනාවා, අපනකුත් සියලුම සිංවිධාන 

කටයුතු අවසන් කරලා  තිපබනවා, යනුපවන් හරි සභාවට ෙවසන්න තිබුණා පන්ද? නමුත් 

තීරණයක් ලබාපගන  කටයුතු කර, ෙසුව එය පවනස්ව කිරීපමන් පම් සභාවට ඇති පගෞරවය 

කුමක්ද? එදිනම ගරු මන්ීවරුන් සියලු පදනා දුරකථනපයන් සම්බන්ධ කරගනිමින් විපේෂ 

සභාවක් ෙවත්වලා තීරණයක් ගන්න තිබුණා. එය සිදු පනාකළ එක තමයි වැරදි කියලා අපි 

කියන්පන්. පමහිදී අවසන් කාලවකවානුපේ හරි සභාව විසින් ගන්නා තීරණ වලට වැදගත් තැනක් 

ලබාදී කටයුතු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. සිදු වූ වැරැේද පිළිගන්න. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම සැණපකළිය සම්බන්ධව අදහස්ව කිහිෙයක් ඉදිරිෙත් කරන්නට කැමැත්පතමි. රපේ  දැනට 

ෙවතින තත්වය පේතුපකාටපගන සැණපකළි ෙවත්වන්න එො කියලත්, ඒ සඳහා ඉදිරිෙත් වන 

පේක්ෂකයින් අෙහසුතාවයට ෙත්වන බවත් එදින ෙැවසුවා. අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් ෙවසන 

ෙරිදි සැණපකළි උත්සවය සභාපේ ගන්නා ලද තීරණයට ඔබ්පබන් ගිහින් සිදු කළ එකක් බවට 

මම නිහතමානීව පිළිගන්නවා. පමහිදී මුදල්ල ලබා ගත්තා කියන ප්රකාශය ඉල්ලලා අස්වකර ගත 

යුතුයි.  සභාපේ කවුරුවත් පම් සඳහා මුදල්ල ලබා ගත්පත් නැහැ. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය මාසපේ 08 වැනි දින පමම සැණපකළි උත්සවය පිළිබඳව ිපියක් ලැබී තිබුණා. සභාවට 

ආදායමක් ලැපබන පමම අවස්වථාපේදී සැණපකළි උත්සවය සඳහා අනුමැතිය ලබාපදමු යැයි එදින 

මූදල්ල කමිටුවට ෙැමිණ සිටි ගරු මන්ීවරුන් තමන්පේ අදහස්ව ප්රකාශ කළා. ෙසුව එම කාරණාව 

සභාවට ඉදිරිෙත් කළා. එදින පමම කාරණාව පිළිබඳව සියලුම ගරු මන්ීවරුන් තමන්පේ අදහස්ව 

ප්රකාශ කළා. ෙසුව රපේ ෙවතින අසාමානය තත්වය පේතුපකාට පගන , නැවත රට යථා 

තත්වයට ෙත්වන පතක් පමවැනි කරුණු සඳහා අනුමැතිය ලබා පනාපදන බවටත් තීරණය කළා. 

මටත් පම් සම්බන්ධව දුරකථන ඇමතුම් ලැබුණා. මම පම් සඳහා අනුමැතිය ලබා පනාපදන බවට 

ෙැවසුවා. ෙසුව නගරපේ පවපළඳුන් පම් කාරණාව පිළිබඳව විමසුවා. එපස්ව සැණපකළි උත්සවය 

ෙවත්වන්පන් නම් ඊට විරුේධව උේපඝෝෂණ ෙවත්වන බවටත් ෙැවසුවා. එපස්ව උේපඝෝෂණ 

ෙවත්වන්න එො. වරදක් සිදු ී තිපබනවා නම් ඊට සමාවන පලසට මා ඉල්ලලා සිටියා.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පකපනක් අෙහසුතාවයට ෙත්ීම වළකාලීම සඳහා ගන්නා ලද තීරණයක් විතරයි. එ පස්ව 

පනාමැතිව සභාව විසින් ගන්නා ලද තීරණය ෙැහැර හැරීමක් කපේ නැහැ.  
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ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පම් පිළිබඳව කරුණු කීෙයක් ඉදිරිෙත් කරමින් පමම කාරණාව අවසන් කළ හැකි බවට මම අදහස්ව 

කරනවා. පම් කාරණාපේ මපේ  නමත් සඳහන් වුණා. මස්වපකළිය නගරය සඳහා පම් 

සම්බන්ධපයන් මා සැපණපකළි උත්සවපේ  අදාළ අයිතිකරු සමග ගැටළු ඇති කරගත් හඩ 

ෙටිගත කිරීමත් මා ළඟ තිපබනවා. පමම සිේධිය සම්ූර්ණපයන්ම වැරැදි බවට ගරු 

සභාෙතිතුමිය පිළිගත යුතුමයි. ලබාගන්නා ලද තීරණයට පිටුො කටයුතු කිරීම වැරැදි බවට 

පිළිගත යුතුයි. එම හඬෙටපේ අසභය ව න වින් කථා කර තිපබනවා. නැතිනම් මම එම 

හඬෙටය ක්රියා කරවා පෙන්වනවා. පමම කාරණාව පිළිබඳව තවදුරටත් කථා කරන්න එො. මා 

දන්නා විදිහට පමයට සම්බන්ධ පුේගලයා හැටියට මස්වපකළිය නගරපේ අපයකුපේ නමක් පෙන්වා 

දිය හැකියැයි කියා මම හිතනවා. නගුපල්ලේවරන් කියන පුේගලයා සමග සම්බන්ධ ී ඔහු මගින් 

පමම කාරණාව පගන ආ බවට පබාපහෝ දුරට කියපවනවා. පමය ඇත්තද පබාරුද කියන එක පමම 

හඬෙටපේ තිපබනවා. පමපලස පබාපහෝ තැන් වලට පගාස්ව කථා කර තිපබනවා. එනිසා සභාපේ 

සිදුවන පේවල්ල පිළිබඳව සභාපේ ගරු මන්ීවරුන් සමඟ පමම ස්වථානපේම අවසන් කර ගන්න එක 

සුදුසුයි කියා හිතනවා. නැතිනම් සභාව අෙකීර්තියට ෙත් පවනවා. වැරැදි ඇතුළත් සභා වාර්තාව 

නිවැරදි බවට මා පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි.  

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම සභා වාර්තාව වැරැදි නැහැ. පමම කාර්යය සිදු ක පළාත් බලෙෑමක් ඇතිවන බවට කතා කළ 

කරුණු සදහන් පවනවා. නමුත් පිටතදී පමය පකාන් කරලා තිපබනවා. සභාපේ තීරණයට අෙහාස 

කර තිපබන බවට ප්රකාශ කරමින් ඒ සඳහා ෙරීක්ෂණයක් අවශය බවට අපි තීරණය කරනු 

ලබනවා.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා විසින් ෙවසන ලද අල්ලලස්ව ලබා ගැනීම පිළිබඳ කාරණාව 

ඔප්තපු කළ යුතුයි. පම් පිළිබඳව ඔබතුමා ිඛිතව ඉදිරිෙත් කළ යුතුයි. පේතුව පම් සියල්ලල සභාපේ 

වාර්තාගත පවනවා. ගරු සභාෙතිතුමිය වශපයන් මම පමපතතක් කිසි අපයකුට අතො නැහැ. 

එපමන්ම අල්ලලස්ව ලබාගැනීපම්  ප ෝදනා වලට සම්බන්ධ පනාවූ ගරු මන්ීවරුන් පමතන සිටිනවා. 

එතුමන්ලාපේ කීර්ති නාමයටත් අෙහාසයක් සිදු පවනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අද දින ගරු මන්ීතුමාපගන් ිපියක් ඉල්ලලා සිටින ෙරිදි අපිත් විවිධ ප්රේන ඉදිරිෙත් කර 

තිපබනවා. ඒ සියලුම පදනා ිපි ලබා දුන්පනාත් කුමක්ද සිදු වන්පන්?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින මාපේ විපේෂ කථාව ශ්රී ලිංකා ෙළාත් ොලන සම්පම්ලනය සහ කැනඩාපේ ෙළාත් ොලන 

ආයතනය සම්බන්ධ කරගනිමින් ක්රියාත්මක කරන වැඩ සටහන පිළිබඳවයි. පමම වැඩ සටහනට 

ඇතුලත්ීම සඳහා ශ්රී ලිංකාපේ පිහිටි ෙළාත් ොලන ආයතන 512 ක් ඉල්ලලුම් කර තිබුණා. එයින් 

ෙළමු වටය සඳහා ෙළාත් ොලන ආයතන 12 ක් පතෝරාපගන තිබුණා. ඒ අතරට අෙපේ සභාවද 

තීරණ අංෙ 01  

2022. 04.11 දිනැති සභා වාර්තාව සභා සම්මත විය.  
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ඇතුලත් ී තිබුණා. ෙසුව අවසන් වරට පතෝරාගැනීපම්දී ශ්රී ලිංකාව තුල පිහිටි ෙළාත් ොලන 

ආයතන වින් ෙපහන් එකක ෙළාත් ොලන ආයතනයක් වශපයන් අෙපේ මස්වපකළිය ප්රාපේශීය 

සභාවද පතෝරාපගන තිපබන බවට ඔබ සියළු පදනා පවත ඉතාමත් සතුටින් දන්වා සිටිමි. පමම 

වැඩ සටහපන් ආරම්භක අවස්වථාවක් වශපයන් 2022.05.09 වන දින එකී ආයතනපේ නිලධාරීන් 

විසින් මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ගරු මන්ීවරුන් සහ නිලධාරීන් සමඟ ෙැහැදිි කිරීපම් 

සාකච්ඡාවක් සිදුකළ අතර හදුන්වාදීපම් වැඩසටහනක් ද සිදු පකරිණි. එම අවස්වථාපේදී එකී 

වැඩසටහන පිළිබඳව සම්ූර්ණ ෙැහැදිි කිරීමක් ද සිදු කරන ලදී. පමම වැඩ සටහන අවුරුදු 06 

කට අෙපේ ප්රාපේශීය සභාව තුල සිදු කිරීමට නියමිතයි. ස්වී පුරුෂ සමානාත්මතාවය, කාන්තා 

පේශොලනය ප්රවර්ධනය කිරීම, ෙසුගාමී ප්රජාවන්පේ සිංවර්ධන සහ මූලය ආධාර ලබාදීම වැනි 

විවිධ වයාෙෘති සඳහන් පකරුණි. ඒ සමඟම පමම වැඩසටහන  අෙ සභාපේ ක්රියාත්මක කිරීමට 

අවශය වන බැවින් ඒ සඳහා සභාපේ අනුමැතිය බලාපොපරාත්තු පේ. එනිසා පමම වයාෙෘතිය 

ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා සභාපේ අනුමැතිය ඉල්ලලා සිටිමි. තවද පමම වයාෙෘතිය සඳහා අෙපේ 

සභාව පතෝරා ගැනීම සඳහා අවශය කටයුතු සිදුකළ ගරු මන්ීවරුන්, පල්ලකම්තුමා ඇතුළු 

කාර්යාලපේ නිලධාරීන් සියළු පදනාටම මාපේ ස්වූතිය සහ සුභාශිංෂණය පිළිගන්වමි. තවද පමම 

වයෙෘතිය සඳහා අෙ සභාව පතෝරා ෙත්කර ගැනීම සඳහා අවශය කටයුතු සිදුකළ එකී 

ආයතනපේ පත්රීම් කමිටුව ද ෙළාත් ොලන ආයතන සම්පම්ලනපේ ක්රියාකාරී නිලධාරින්ටද 

විධායක අධයක්ෂකතුමාටද අපනකුත් වයාෙෘති භාර නිලධාරී වරුන්ටද මාපේ ස්වූතිය පුදකර 

සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව පිළිබඳව ෙසුගිය 09 වැනි දින ෙැවති රැස්වීමට මාද සහභාගී ී සිටියා. පමම 

කාරණාව අගය පකාට සලකන අතර ඇත්පතන්ම පම් සඳහා ස්වූති කළ යුතුයි. ශ්රී ලිංකාව පුරා 

පිහිටි ෙළාත් ොලන ආයතන වින්, ආයතන ෙහක් අතරට මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාවත් 

පතෝරාගැනීම පිළිබඳව මාපේ ස්වූතිය පුදකරමි. පමය සභාව මඟින් සිදු කරන වයාෙෘතියක් 

බැවින්, අවිංකභාවපයන් සහ ජනතාවට ප්රපයෝජනයක් වන ෙරිදි පමහි පස්වවාවන් සිදුවිය යුතුයි. පම් 

සඳහා අෙ ූර්ණ සහපයෝගය ලබාපදන අතර පමම වයාෙෘතිය අපප්ත සභාවට ලබාදීම පිළිබඳව 

එකී ආයතනයටත් මාපේ ස්වූතිය පුදකරමි.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම වයාෙෘතිය සඳහා අෙපේ සභාවත් ඇතුළත් කර ගැනීමට ූර්ණ වශපයන් කැෙීම් කළ 

පල්ලකම්තුමාට සුභ ෙතන්න අවශයයි. පේතුව එම ආයතනපයන් ලබා දී තිබුණු ඉතාම පකටි 

කාලය තුළ සියලුම කටයුතු අවසන් කර නියමිත පතාරතුරු ලබාදීපම් ප්රතිඵලයක් වශපයනුයි 

අෙපේ සභාව පතෝරාෙත්කර තිපබන්පන්. තවද අෙපේ සභාපේ සභාෙති වශපයන් කාන්තා 

නිපයෝජනයක් ෙවතින බැවින් ද අෙපේ සභාව පතෝරාෙත්කර ගන්න ඇති. පමම වයාෙෘතිය 

යටපත් අවුරුදු හයක් ඇතුලත සිදුවන සියලුම කාර්යයන් සඳහා ගරු මන්ීවරුන් වන අෙපේ 

දායකත්වය ලැපබ්වි.  

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එදින රැස්වපම්දී සභාවට අවශය පගාඩනැගිල්ලලලක් ඉදිකිරීම සම්බන්ධ කරුණු සාකච්ඡාවට ලක් 

වුවා. එනිසා ඊට අවශය ිපි පල්ලඛන සකස්වකර පදන්පන්නම් එය යහෙතක් පේවි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එවැනි ිපි පල්ලඛන සකස්ව කිරීම සඳහා ඉිංජිපන්රු වරයකුපේ පස්වවාව ලබාගත යුතු පේවි. ඒ සඳහා 

ද සභාපේ අනුමැතිය ලබාගත යුතුයි.  
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ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එදින ඉඩම සම්බන්ධව මම අදහස්ව ෙළ කළා. එම ඉඩම ලබා ගැනීම සඳහා අෙට කිසිවක් කරන්න 

බැරි පේවිද?  

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඊට අවශය කටයුතු සියල්ලල සිදුකර අවසන්. මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි සභාවට 

ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

  

ලිපි අංෙ 01  

කයාමු ෙරන්නා :- ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලය - අඹගමුව පකෝරළය.  

විෂය:- ජිංගම පස්වවාව පිළිබඳ වූ ිපිය.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් පිළිබඳව පෙබරවාරි මාසපේ ෙමණ මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. ඒ අනුව ඔබතුමිය 

සභාපවන් ිිිිිපි පයාමු කර තිබුණා. එම ිපිපේ පිටෙතකුත් මාහට ලැබුණා. ෙසුගිය අවුරුේපේ 

බ්රවුන්පලෝ ඉඩම සම්බන්ධවත් මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. ඒ සඳහා ද කටයුතු සිදු 

කර තිපබනවා. සභාවට පදාස්ව ෙවරන පුේගලයා මම පනපවයි. ඉහත කරුණු සඳහා සභාවට සහ 

ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලයට මාපේ ස්වූතිය ෙලකර සිටිනවා. පමම ජිංගම පස්වවාව සඳහා 

අවශය සියලුම සහපයෝගය අපි ලබාපදන බවට ප්රකාශකර සිටිමි. 

ලිපි අංෙ 02  

කයාමු ෙරන්නා :- ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය:- ගරු මන්ීවරුන්පේ පතාරතුරු ලබා ගැනීම පිළිබඳ වූ ිපිය  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමපතක් පේෙළ පිළිබඳ පතාරතුරු ලබා පනාදුන් ගරු මන්ීවරුන් වහාම එම පතාරතුරු ලබා 

දීමට කටයුතු කරන්න. මීළඟට මූදල්ල සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා ඉදිරිෙත් කිරීම සිදුවිය. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ප්රාපේශීය සභාපේ ගරු මන්ීවරුන් හට පවන්කරන ලද ප්රතිොදන සඳහා වූ 

වයාෙෘතිය වහාම ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා මුදල්ල කමිටුපේ දී සාකච්ඡා කර තිපබනවා. පම් සඳහා 

මූදල්ල කමිටුවට මාපේ ස්වූතිය පුදකරමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අතයාවශය වයාෙෘති ෙමණක් ක්රියාත්මක කරන පලසට මුදල්ල අමාතයාිංශපයන් දැනුවත් කිරිමක් 

කර තිපබනවා. එනිසා එවැනි කරුණු පිළිබඳවත් අවධානය පයාමු කරන්න.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඒක තමයි, එවැනි ෙැහැදිි කිරීම් සභාපවන් ලබාදිය යුතුයි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ජනතාවට ඉතාමත් අතයාවශය වැඩසටහනක් ක්රියාත්මක කරන්න. 

 

තීරණ අංෙ 02 

අදාළ වයාෙෘතිය සඳහා සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

2022.05.09 වන දින ෙැවති මුදල්ල කමිටු වාර්තාපේ විෂය අිංක 03 යටපත් මස්වපකළිය ප්රාපේශීය 

සභාපේ පසෞඛය කිංකානම් වශපයන් රාජකාරී කරන එස්ව.ආනන්දන් මහතා පිළිබඳව කරුණු 

සාකච්ඡා කර ෙරීක්ෂණයක් සිදුකිරීම සම්බන්ධව තීරණයක් ලබාපගන ඇත. ඔහු පිළිබඳව 

ෙැමිණිල්ලල කුමක්ද? එම ෙැමිණිල්ලල ිඛිතව ලැබී තිපබනවාද? එපස්ව පනාමැති නම් ඒ පිළිබඳව 

කරුණු පසායා බැිය යුතුයි. මුදල්ල කමිටුව තීරණයක් ලබාපගන තිපබනවා. නමුත් ප්රේනය කුමක්ද 

කියන එක පිළිබඳව සඳහන් කළ යුතුයි. එක් නිලධාරිපයක් පිළිබඳව මුදල්ල කමිටුපේ ෙැහැදිි 

තීරණයක් ලබාපගන තිබීම පිළිබඳව අගය කරන අතර ඔහුට ඉදිරිෙත්කර ඇති ප ෝදනා 

පමානවාද කියන එක පිළිබඳව ද පසායා බැිය යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නිලධාරිපයක් පිළිබඳව ප ෝදනා ඔප්තපු කරන තුරු කිසිවක් සිදු කරන්න බැහැ. ෙරීක්ෂණ දිනපේදී 

එය ඔප්තපු කළපහාත් ෙරීක්ෂණ නිලධාරී මඟින් ඒ සඳහා අවශය කටයුතු සිදු කරනු ලබනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, කාර්යාලපේ නිලධාරිපයක් පිළිබඳව ෙැමිණිල්ලලක් ලැබුණු අවස්වථාපේදී ඒ 

පිළිබඳව මුදල්ල කමිටුව මඟින් සාකච්ඡා කරනවාද? නැතිනම් පෙෞේගිකව ෙරීක්ෂණ කමිටුවක් 

ෙත් කරනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමපහම සිදුීමක් ී තිපබනවා. ඒ සඳහා ෙරීක්ෂණ සිදුකරන පලස ෙවසා තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කරුණ මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත්ීමට පේතු වූ කාරණාව කුමක්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අතිකාල දීමනා පගීම සම්බන්ධව මුදල්ල කමිටුපේ සාකච්ඡා කළ අවස්වථාපේ පමම කරුණ 

ඉදිරිෙත් කළා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඔහු කාර්යාලපේ පස්වවය කරන නිලධාරිපයක්. එනිසා එම කාරණාව සභාවට ඉදිරිෙත් කළා නම් 

එය පොදු කාරණාවක් පන්ද? දැන් ඔහුපේ නම ඉස්වමතු කර පන්ද අපි කතා කරන්පන්. පම් නිසා 

ඔහුපේ ආත්ම ගරුත්වයටද ගැටළුවක් පවනවා පන්ද? ඔහුට විරුේධව විනයාණුකූල 

ක්රියාමාර්ගයක් ගත යුතුයි. නමුත් එය සභා ෙරිොලනය තුලයි තිපබන්පන්. 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාවට ආපේ නැහැ. මුදල්ල කමිටු සාමාජිකයන් සඳහා ලැබුණු ිපියක්. එය මුදල්ල කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව මුදල්ල කමිටුපේ සාකච්ඡා කිරීම සඳහා මුදල්ල කමිටුවට ිපියක් ඉදිරිෙත් කළාද? 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මුදල්ල කමිටුපේ සාමාජිකපයකු සඳහා පම් පිළිබඳව ගැටළුවක් ලැබි තිපබනවා. එනිසා ඒ පිළිබඳව 

කමිටුවට ඉදිරිෙත් කළා. පම් සමිබන්ධව ෙරීක්ෂණ සිදුකරන අවස්වථාපේ එකි මන්ීවරයා එය 

ඔප්තපු කරයි. 

  

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දීර්ඝ වශපයන් සියළු කරුණු සඳහා ගැටළු ඇතිකර ගැනිම සඳහා අපි අහන්පන් නැහැ. එය ෙළමුව 

මා සදහන් කළ යුතුයි. ෙසුගිය අවුරුදු හතරකදී ම මුදල්ල කමිටු වාර්තාව අපි බලා තිපබනවා. 

නිලධාරිපයක් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර තීරණයක් ලබාපගන නැහැ. ඒ සියල්ලල පල්ලකම්තුමා යටපත් 

ලබාගත යුතු තීරණ විය යුතුයි. එක්තරා නිලධාරිපයකුට විරුේධව ෙැමිණිල්ලලක් ඉදිරිෙත් වන 

අවස්වථාපේදී එය මුදල්ල කමිටුපේ සාකච්ඡා කරන්න පුළුවන්. එය ෙරීක්ෂණයක් සඳහා පයාමු 

කිරිමට නිතයාණුකූල අයිතියක් කමිටුවට නැහැ. එය සභාවට ෙැමිණිල්ලලක් වශපයන් ලැපබන 

අවස්වථාපේදී ඒ පිළිබඳව සභාපේ තීරණයක් ලබාගත හැකියි. මුදල්ල කමිටුවට තීරණයක් ලබාගන්න 

බැහැ. මම ෙැමිණිල්ලලක් ඉදිරිෙත් කරනවා නම් මට ඒ පිළිබඳව කියන්න පුළුවන්. සභා වාර්තාපේ 

ඇතුලත් කරන අවස්වථාපේ එය පල්ලඛනයක් වශපයන් පෙන්වන්න පුළුවන්. අනික් ෙැත්පතන් 

ඉදිරිෙත් කරයි කියන එක සභාවට ගැලපෙන්පන් නැහැ. පමහිදී ෙරිොලනය භාරව කටයුතු කරන 

පල්ලකම්තුමා පම් සඳහා වූ සුදුසු ක්රියාමාර්ගය කුමක්ද යන්න ෙැහැදිි කළා නම් එය අෙට පිළිගත 

හැකියි.      

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පසෞඛය කිංකානම් පිළිබඳව කරුණු සාකච්ඡා ී තිපබනවා. සභාව ආරම්භ කර අවුරුදු 

ගණනකට, නමක් සදහන් කර ඔහු වැරැදිකරු යැයි ෙවසා පමහිදී තර්කයකට යන්පන් නැහැ. 

පජයේඨ මන්ීවරපයකුත් නම් සදහන්කර කතා කරන්න එො කියා ෙවසා තිපබනවා. ෙළමුව 

එකී පුේගලයා වැරැදිකරු යන්න සාක්ි තිපබනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා එකී කාරණාව මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන අවස්වථාපේ “මට ඡන්දය දුන් 

මහජනතාව මට ෙැමිණිි කර තිපබනවා කියා එම ෙැමිණිල්ලල පමහිදී පන්ද ඉදිරිෙත් කරන්න 

පුළුවන්” කියා කීවා.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අදාල පුේගලයාට විරුේධව ප්රාපේශීය සභා මන්ීවරපයක් ෙැමිණිල්ලලක් ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. 

පමහිදී අපනකුත් නිලධාරීන් ිපි ලබාපේවිද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ලබාපදයි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පහට දිනපේ දී පමය ෙරීක්ෂණයට සඳහා ෙැමිපණන අවස්වථාපේදී අදාල පුේගලයා ිපිය ලබා 

පනාදුන්පනාත්, සභාව විගඩම් කරන ස්වථානයක් පවයි පන්ද?. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සාක්ි පනාමැතිව ඉදිරිෙත් කරන්පන් නැහැ පන්ද? 
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ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව මුදල්ල කමිටුපේදී සාකච්ඡා කළ ෙසු ඔබතුමිය සහ පල්ලකම්තුමා එක්ව එකී 

පුේගලයාපගන් විමර්ශනයක් සිදුකර ඉන් ෙසුව මන්ීවරුන්ට ඉදිරිෙත් කරන්න තිබුණා. දැන් 

ෙරීක්ෂණපයන් අනතුරුව එකී පුේගලයා වැරැදි කරුපවකු බවට පහළි වුවපහාත් අපි සියළුම 

පදනාට හිස නමන්න සිදු පවනවා. සභාපේ යහෙත් නිලධාරීන් පබාපහෝ පදපනක් සිටිනවා. සමහර 

නිලධාරීන් පිළිබදව ෙැමිණිි ලැබී තිපබනවා. අපි මුදල්ල කමිටුපේ සාමාජිකයන් පලස සිටි 

අවස්වථාපේ පමවැනි ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කර තිබුණානම් දැනට පබාපහෝ නිලධාරීන් පමහි සිටින්පන් 

නැහැ. 

  

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පසෞඛය කිංකානම් එස්ව.ආනන්දන් මහතා වැඩිපුර වැඩ කර තිපබන නිසා සභා අරමුදපලන් 

අතිකාල දීමනා පගවා තිපබනවා. නමුත් පගීම් කර ඇති මුදලට අනුව ඔහු වැඩ කපේ නැති බවට 

මහජනතාවපගන් ෙැමිණිි ලැබී තිපබන නිසා තමයි මුදල්ල කම්ටුපේ පමම කාරණාව සාකච්ඡාවට 

ලක්වුපේ. මපේ තර්කය නම් ඔහු වැඩිපුර වැඩ කපේ නැතිනම් ඔහුට ඇයි පල්ලකම්තුමා අතිකාල 

දීමනාවක් පගවා සිටිපේ. 

 

(සභාෙතිතුමියපේ අනුමැතිය මත පල්ලකම් තුමා විසින් පිළිතුරු ලබා පදන ලදී.) 

 

කල්ලෙම්තුමා 

ඔහු වැඩකර තිපබනවා. ඒ නිසා තමයි මම ඔහුට අතිකාල දීමනා පගවුපේ. නමුත් ඔහු වැඩකර 

පනාමැති බවට මහජනතාව ෙැමිණිි කර තිපබනවා කියා මුදල්ල කමිටුපේ සාමාජිකයන් ෙවසන 

නිසා පමම කාරණාව ෙරීක්ෂණයට ලක්ව තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්ව නම් ඔහු වැඩකර ඇති බවට මුදල්ල කමිටුවට කරුණු ෙැහැදිි කරන්න තිබුණා පන්ද? 

 

කල්ලෙම්තුමා  

මම ෙැහැදිි කර තිබුණා. ඒ සමඟම ඔහු පිළිබඳව පවනත් ප ෝදනා තිපබන බවටත් ෙවසන නිසා 

ෙරීක්ෂණයට පයාමුකර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

හරි, එම ෙරීක්ෂණපයන් අනතුරුව ඔහු වැරැදි කරුපවකු බවට ඔප්තපු වුවපහාත් අතිකාල දීමනාව 

සඳහා අනුමැතිය ලබාදුන් ඔබතුමා වැරැදි බවද පිළිගත යුතුයි. 

 

කල්ලෙම්තුමා 

ඔේ. එවැනි අවස්වථාවලදී මාපගන්ද අයකිරීම් කරනු ලබනවා.  

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙතිතුමියට ලැබී ඇති බලතල භාවිතා කරමින් ෙළමුව පම් පිළිබඳව විමර්ෂණයක් සිදු 

කර ඉන් ෙසුව එය සහකාර පකාමසාරිස්වතුමා පවත දැනුම් පදන්න තිබුණා. පකළින්ම සහකාර 

පකාමසාරිස්වතුමා පවත පයාමු කිරිම වැරැදියි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කාරණාව පිළිබඳව අදාල නිලධාරියා පගනවිත් මම කිහිෙ වතාවක්ම කතාකර තිපබනවා. 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

විෂය අිංක 03 හි සදහන් නිර්පේශය සඳහා අපි සම්ූර්ණ සහපයෝගය ප්රකාශ කර සිටින අතර 

ිඛිතව කරුණු අන්තර්ගත කිරීම සඳහා තීරණ අිංක 03 සඳහා අපි ූර්ණ සහපයෝගය ලබා 

පදනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව පමන්ම මුදල්ල කමිටුව සඳහා ලැපබන පවනත් ෙැමිණිි සම්බන්ධව ද එම ෙැමිණිි  

භාරපගන  අදාල පුේගලයන් පිළිබඳව පමපලසින්ම කටයුතු කළ යුතුයි. තවද විෂය අිංක 06 යටපත් 

2022 වර්ෂපේ ගරු මන්ීවරුන් සඳහා පවන් කරන ලද ප්රතිොදන ලබා පදන්පන් කුමන 

ෙදනපමන්ද? යන්න කඩිනමින් ලබා පදන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ජනතාවට අතයාවශයම වැඩසටහන් ෙමණක් ක්රියාත්මක කරන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් පිළිබඳව තවත් අදහසක් ප්රකාශකර සිටින්නම්. 2021 වර්ෂපේදි මාහට පවන් කරන ලද 

ප්රතිොදන යටපත් වයාෙෘති ක්රියාත්මක කිරීපම්දි ගැටළු මතුී තිබුණා. එනිසා ඒ සඳහා පවනත් 

වැඩ සටහනක් ක්රියාත්මක කිරිමට බලාපොපරාත්තු පවනවා. මට පම් සඳහා ඇති ප්රතිොදන 

සඳහා අනුමැතිය ලබා පදන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ශ්රී ලිංකා ප්රජාකාන්ික සමාජවාදී ජනරජපේ නව අග්රාමාතය තනතුරට ෙත් වූ අෙපේ ගරු රනිල්ල 

වික්රමසිිංහ මැතිතුමාට සුභ ෙතන අතර රපේ උේගතී ඇති ආර්ික ගැටළුව මත රට අර්බුධකාරී 

තත්වයකට ෙත්ව ඇත. අෙපේ සභාපේ වැය වාර්තාපේ විවිධ කාරණා සඳහා මුදල්ල වැයකර 

ඇතිබව සඳහන් කර තිපබනවා. අතිකාල දීමනා සඳහා අපි විශාල මුදලක් වැය කරනවා. ඒ 

පිළිබඳව වැඩි අවධානයක් පයාමු කරන පලසට මම ගරු සභාෙතිතුමියපගන් ඉල්ලලා සිටිනවා. මම 

පෙෞේගිකව කවපරකු පහෝ සදහන් කර සිටින්පන් නැහැ. සභාව ආරම්භ කළ කාලපේ සිට පම් 

දක්වා නිලධාරීන් සිංඛයාව වැඩි ී තිපබනවාද? නැතිනම් අඩු ී තිපබනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඩැඩි ී තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නගර අලිංකරණය කර එය නඩත්තු කිරීම අෙ සභාපේ විශාල වගකීමකි. වැසිකිළි කසළ 

අෙහරණය කිරීම සඳහා අවශයම යන්පරෝෙකරණ ෙසුගිය අවුරුදු හතරක්ම අපි ළඟ නැහැ. අපි 

කීෙ වතාවක් විමසා සිටියා. නමුත් පම් දක්වා අෙට එය ලබාගත පනාහැකි වුවා. අෙපේ පස්වවාව 

කුමක්ද කියා ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්වතුමා දන්නවද දන්නැහැ. කිහිෙවතාවක්ම ඉල්ලලුම් කළත් 

එය ඉටුකර දුන්පන් නැහැ. එනිසා අෙට ජනතාවට මුහුණ පදන්න බැරි ී තිපබනවා. ජනතාවට 

අවශය ගලී යන්ර විශාල මුදලක් වැයකර  පවනත් ප්රපේශ වින් ඒ අයම පගන්වා ගන්නවා. 

පී.ෂන්මුගරාජ්ක රු.8000.00 ද,පේවිේ රු. 5000.00 ද, රුෂාණි පසේවන්දි රු.4000.00 ක් ෙමණ වශපයන්. 

පමහිදි අපි දකින ගැටළුව වන්පන් කරුණාතිලක රු.3000.00 යි. කරුණාතිලක රු.1500.00  යි. පම් 

අයපේ රැකියාව කුමක්ද? පසේවන්දි කියන නිලධාරියා කළමනාකරණ සහකාර කියන 

තනතුපරන් එතැනට ගියත් අපි දීමනා පගවන්න අවශයද? අෙපේ පල්ලකම්තුමා නිවාඩු දිනවලත් 

කාර්යාලපේ සිටිනවා. මස්වපකළිය, සාමිමපල්ල පුවත්ෙත් සඳහා රු.20000.00 ක් පගවනවා. දැන් 
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පුවත්ෙත් කියවන්න කවුරුන් පහෝ ෙැමිපණනවාද? ගරු සභාෙතිතුමියපේ වාහනය සඳහා 

රු.90000.00 ක් පගවනවා. ගරු සභාෙතිතුමියපේ රියදුරු සඳහා රු.36000.00 ක් ෙමණ පගවනවා. 

සම්බන්ීකරණ පල්ලකම්තුමාහට රු.25000.00 ක් ද ගමන් වියදමි සඳහා රු.10000.00 ක් ද පගවනවා. 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මම රැස්වීම් සඳහා පිටතට යන අවස්වථාවලදී මම කෑම කන්පන් නැේද? රියදුරුට කෑම අරන් 

පදන්පන් නැේද? 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්ුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

කාර්යාලපේදී අතිපර්කව පොඩි වැඩක් කළත් ඒ සඳහා දීමනා ලබා පදනවානම් එහි පත්රුම 

කුමක්ද? කවුරුන් පහෝ අපයක් ඔහුපේ වැටුෙත් ලබාපගන අතිපර්ක දීමනා වශපයන් රු.25000.00 

කුත් ලබාගන්නවා නම් කුමක්ද එහි ඇති සාධාරණය? අෙපේ සභාපේ සියළුම පදනා පනපවයි 

සමහරු බාපගට බාගයක් නිකන් තමයි ඉන්පන්. CCTV කැමරා ෙේධතියක් සවි කරන්න කියා කීවා. 

එයත් සවි කපේ නැහැ. ඉස්වසර ගිනිගත්පේනට පගාස්ව ෙහසුපවන් කර පගන ආ වැඩ දැන් අපප්ත 

සභාපේ දී අපප්ත නගරපේ අයට මාස 06 ක් අවුරුේදක් ගතපවලත් කරගත පනාහැකි ී තිපබනවා. 

ගරු මන්ීවරුන්හට පකළින්ම පගාස්ව නිලධාරීන්ට කතා කරන්න බැහැ. එයයි නීතිය. ගරු 

සභාෙතිතුමිය, පල්ලකම්තුමා, ප්රධාන කළමනාකරණ සහකාර වැනි අය කවුරුන් පහෝ පනාමැති විට 

අෙට අදාළ නිලධාරීන් ළඟට යන්න සිදු පවනවා. නමුත් අෙට ගරු කළ යුතුයි පන්ද? ජනතාවට 

පස්වවය කරන්න පන්ද අපි ඉන්පන්? වැඩ කරන අය පබාපහාමයක් සිටිනවා. සමහර නිලධාරීන් 

තමන්පේ කැබින් එක දුර්භාවිතා කරනවා. පම්වා ඇත්ත. මින් ඉදිරියට පහෝ ගරු සභාෙතිතුමිය, 

පල්ලකම්තුමා, පම් පිළිබඳව අවධානය පයාමු කරන්න. නායකත්වපයන් අපි ඉතා දුර්වලයි. ගරු 

සභාෙතිතුමිය, පල්ලකම්තුමා, පනාමැති අවස්වථාවලදී යම්කිසි හදිසි කාර්යයක් සඳහා ෙැමිපණන 

අපි කාවද හමුවන්පන්? පමය විශාල ගැටළුවක්. පමතරම් ෙහසුකම් ලබා දී, අතිකාල දිමනාද ලබා 

දී, ඔවුන් 3.30 බස්ව රථපේ යනවා නම් කුමටද අතිකාල දීමනා පගවන්පන්.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා ෙවසන කරුණු සඳහා සියළුම නිලධාරීන් පෙෞේගිකව පගන්වා පල්ලකම්තුමා 

ඉදිරිපේ මා ෙවසා තිපබනවා. මම පම්වා ගැන බලන්පන් නැතිව පනපවයි. මම පනාමැති 

අවස්වථාවලදී පකාපහාමද කියා දන්පන් නැහැ. මින් ඉදිරියට ඒ ගැන බලන්නම්. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පගීම් වාර්තාපේ තාවකාික පස්වවකයන් 11 පදපනක් සඳහා පේතන ලබා දී තිපබනවා. එහි 

කසළ කළමණාකරන කටයුතු සඳහා කී පදපනක් සිටිනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අට පදපනක් සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඒ අයට අපි අතිකාල දීමනා පගවනවාද? නැහැපන්. කසළ කළමණාකරන වැඩ කටයුතු සිදු කිරීම 

අෙපේ සභාපේ ප්රධාන කාර්යයක්. ඒ අනුව එම 08 පදනා පහාදින් වැඩ කරනවා. නමුත් ඒ අය 

සඳහා ෙත්ීම් ිපි ලබා දී නැහැ. ඒ අය පේතනයට වඩා වැඩිපයන් පස්වවය සෙයනවා. පකාවිේ 19 

කාලපේ දී අපි පගදර සිටියා. නමුත් එම පුේගලයින් පස්වවය සඳහා ෙැමිණියා. එක් පුේගලපයකු 

සඳහා රු.12000.00 බැඟින් අතිකාල දීමනා පදනු ලබනවා. එනිසා තාවකාික පස්වවකයින් සඳහාත් 

කුමක් පහෝ සිදු කළ යුතුයි. ඒ අයට පමපතක් ෙත්ීම් ලබා දී නැහැ. ෙත්ීම් ලැබුණපහාත් ෙමණයි 



16 
 

අපනක් වරප්රසාද හිමිවන්පන්. මුදල්ල කමිටු ගරු මන්ීවරුන්පගන් ඉල්ලලා සිටිනවා, පගවිම් 

වාර්තාපේ වියදම් වැඩිබව ෙවසා සිටිනවා, අපනක් වියදම් අඩුකළාට කමක් නැහැ. නමුත් 

ඇත්තටම වැඩ කරන අයට ෙඩිය වැඩිකර ලබා පදන්න කියා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාව සතය බවට මා පයෝජනා කර සිටිමි. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්වීර කර සිටිනවා.  

  

2022.05.09 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු 

සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත්ත ෙරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 01 

සභාව විසින් සවි කරන ලද ීි ලාම්පු සම්බන්ධපයන් මුදල්ල කමිටුපේ සාකච්ඡා කරන ලදී. 
 

 
 
 
 
 
 

ොරණා අංෙ 02 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ පසෞඛය කිංකානම් එස්ව.ආනන්දන් මහතා සම්බන්ධපයන් 

මහජනතාව විසින් ගරු මන්ීවරුන් හරහා ඉදිරිෙත් කල ෙැමිණිි කිහිෙයක් සම්බන්ධපයන් 

කමිටුවට කරුණු ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 03 

පකාමිස්ව ෙදනම මත ලබා දී ඇති නල්ලලතන්නිය නගරපේ පොදු වැසිකිළිය හා රථ ගාල 

සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කරන ලදී. 
 
 

 

 

 

ොරණා අංෙ 04 
තාවකාික කඩ කාමරයක් ලබා පදන පලස ඉල්ලලා රත්නම් මහතා ඉදිරිෙත් කල ිපිය කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 03 

මින් ඉදිරියට ීි ලාම්පු සවි කිරීම පහෝ අළුත්වැඩියා කටයුතු සදහා යන පස්වවකයින් සදහා 

ගමන් වියදම් පගීපම්දී අදාළ පකාේඨාශපේ ගරු මන්ීතුමාපේ නිර්පේශය ලබා ගැනීපමන් 

ෙසුව පගීම් කිරීමට කමිටුව විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 04 

පම් සම්බන්ධපයන් ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්ව කාර්යාලපේ විමර්ෂණ නිලධාරිතුමා මගින් 

ෙරික්ෂණයක් ෙැවැත්ීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 05 

පම් සදහා හදිසි ක්පේර ෙරික්ෂාවක් සිදු කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව 

විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 
 

තීරණ අංෙ 06 

පම් සදහා වාරික 02න් මුදල්ල පගවා ඔහුට අවශය තාවකාික කඩ කාමරය ලබා දීමට කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 05 

ජාතික අයවැය  ක්රපල්ලඛ අිංක 03/2022 - රාජය වියදම් ොලනය කිරීම අදාළ  ක්රපල්ලඛය පල්ලකම් 

විසින් කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 
 

 

 

ොරණා අංෙ 06 

මස්වපකළිය මහජන පුස්වතකාලය සහ අප්තකේ කියීම් ශාලාව සදහා මිලදී ගන්නා පුවත්ෙත් 

සම්බන්ධපයන් පුස්වකාල භාරකරු විසින් ඉදිරිෙත් කල ිපිය. 
 
 
 

 

 

 

 

 
ොරණා අංෙ 07 

කළමනාකරණ පස්වවා නිලධාරී ආර්.සුදාිනි මිය විසින් මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ නිල නිවාසය 

ඉල්ලලා ඉදිරිෙත් කල ිපිය කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
 

 

 

 

 
 

ොරණා අංෙ 08 

ආයූර්පේද මධයස්වථානය සදහා අවශය ඖෂධ වර්ග සම්බන්ධපයන්  කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී. 
 
 
 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමඟ අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කර සිටිමි.  

 

ස්වූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

සභාෙති,        පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,      මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.        මස්වපකළිය. 

තීරණ අංෙ 07 

අදාළ  ක්රපල්ලඛය මගින් රාජය වියදම් ොලනය කිරීම සම්බන්ධපයන් ෙවසා තිබූ නමුත් 2022 

සභා අයවැය මගින් මුදල්ල පවන් කරන ලද මන්ී ආධාර වයාෙෘති සභා අරමුදින් ක්රියාත්මක 

කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 80  

රාජය වියදම් ොලනය සම්බන්ධපයන් නිකුත් කරන ලද 03/2022 අයවැය  ක්රපල්ලඛයට අනුව 

මස්වපකළිය මහජන පුස්වතකාලයට සහ අප්තකේ කියීම් ශාලාවට මිලදී ගන්නා පුවත්ෙත් වින් 

අතයාවශය පුවත්ෙත් හැර අපනකුත් පුවත්ෙත් මින් ඉදිරියට මිලදී පනාගැනීමට කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 
 
 

තීරණ අංෙ 09 

අදාළ නිල නිවාසය අළුත්වැඩියා කිරීම සදහා සභා අරමුදින් පකාටසක් පගීමට හා අපනක් 

පකාටස අදාළ නිලධාරිනිය විසින් දැරීමටත් කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 10 

සභා අරමුදින් පමම ඖෂධ මිලදී ගැනීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 

 

 


